
ZANIMIVA BORČEVSKA KONFERENCA V TRNOVEM

Za ofenzivnejši nastop
Letna konferenca ZB NOV »Boris Kraigher«, ki je

bila 9. junija v prostorih KS Trnovo, je bila na svoj način
zelo zanimiva. Tudi udeležba z ozirom na število članstva
je bila zelo dobra. Še posebej pa je bila zanimiva diskusi-
ja in razni predlogi. Na splošno je možno izluščiti iz
diskusij, da se je večina borcev prilagodila novim pogo-
jem. organizacija se je začela razgibavati in začela usmer-
jati svoje intcresne aktivnosti na bistvena vprašanja svo-
jega okolja.

Slišati jc bilo tudi ostre kritike. Predvsem je prišla do
izraza vclika zaskrbljenost zaradi oživljanja revanšizma
in organiziranih poskusov prevrcdnotenja polpretekle
dobc. Mi smo Evropejci. pravijo borci. saj se je vse
razvijalo, napredovalo, ponekod hitreje, drugje počasnc-
je na rczultatih protifašističnega boja. Protifašistična ko-
alicija. katcre del so bili tudi borci NOV, je v Evropi in
drugod zmagala. Slovenija kot pravna država pa se zgle-
duje po Evropj in to bi se moralo čutiti tudi v praksi in
med drugim uveljavljati evropske standarde varovanja
pridobljenih pravic. Borci so upravičeno nezadovoljni.

ker so se znašli v težavah (in že v letih) še posebej kar
zadeva zdravstveno in socialno varstvo.

Med drugim je bilo tudi govora o odnosu javnih medi-
jev do borčevskih vprašanj in njihovih opredelitev in bili
so si edini, da bi morali tem vprašanjem posvečati večjo
pozornost. S tem v zvezi je morda značilno, da nihče ni
omenil, da ima borčevska organizacija tudi svojo revijo.

Na splošno pa je bilo čutiti, da se borci zavedajo, da so
pomembno volilno telo (približno 80 tisoč organiziranih
borcev) in bodo v prihodnje dobro prcmislili, kateri
stranki ali kandidatu bodo dali svoj glas. Odločitev pa nc
bo odvisna le od programa in obljub, temveč od tega, kaj
je kdo dejansko naredil v skladu z določenimi opredeli-
tvami borcev. Zato tudi ne preseneča trenutno poglavit-
na usmeritev: nastopali bomo bolj ofenzivno.
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